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عربستان و تایلند روز گذشته رسما کناره گیری کردند

امارات تنها رقیب ایران برای کسب میزبانی جام ملت های آسیا
سرویس ورزشی-

کش�ورهای عربس�تان و تایلند از میزبانی مسابقات 
فوتبال جام ملت های آسیا در سال 2019 انصراف دادند تا 

رقابت میان ایران و امارات جدی تر از قبل شود.
رقابت برای گرفتن میزبانی مسابقات فوتبال جام ملت های 
آس��یا در سال 2019 از ابتدا میان یازده کشور آسیایی آغاز شد 
اما در ادامه راه کم کم از تعداد رقبا کاس��ته و تا پیش از بررسی 
جدی کنفدراس��یون آس��یا )AFC( و اعلام وضعیت رس��می 
کش��ور ها پیش از حضور بازرس��ان AFC هفت کشور انصراف 
دادند و چهار کشور ایران، عربستان، امارات و تایلند پای رقابت 

باقی ماندند.
این چهار کش��ور تمامی اطلاعات مورد نظر و شرایط لازم 
برای برگزاری جام ملت های 2019 که برای اولین بار قرار است 
با حضور 24 تیم برگزار ش��ود را ب��ه AFC اعلام کرده و اوایل 
امسال بود که کار بازرسی   از این کشورها آغاز شد. تایلند اولین 
مقصد این بازرسان بود و سپس هفتم اردیبهشت به ایران آمدند 
و بعد هم به امارات رفتند. اما سفر بازرسان AFC به عربستان 
در مقطع زمانی تعیین ش��ده لغو ش��د تا این کش��ور تلویحا از 
 AFC جم��ع کاندیداهای میزبانی کنار رود. پس از نظارت های
قرار ش��د تا کاندیدا ها کتابچه ای از وضعیت امکانات شان شامل 
ورزشگاه ها، راه ها، هتل  ها و... را به کنفدراسیون آسیا اعلام کنند 
که عربستان این کار را هم انجام نداد تا عملا از جمع کاندیدا ها 
کنار رفته و به این ش��یوه انصراف��ش از میزبانی جام ملت  ها را 

اعلام کند.
رحمانی عضو ایرانی کمیته مس��ابقات AFC در پاس��خ 

به این پرس��ش که فکر می کنید AFC نسبت به کدامیک از 
دو کش��ور ایران و امارات اقبال نشان خواهد داد،گفت: از نظر 
بنده که کاملا شخصی است و نظر AFC محسوب نمی شود، 
کنفدراسیون آسیا تمام ش��رایط کشورهای کاندیدا را ارزیابی 
می کند و به دور از لابی  ها و مس��ایل پشت پرده میزبانی را به 
کش��وری می دهد که امکانات بیش��تر و بهتری برای برگزاری 
این مس��ابقات داشته باش��د. در اولین ملاقات هایی که با علی 
کفاش��یان رئیس فدراسیون ایران داشتم گفتم که تلاش برای 

گرفت��ن میزبانی جام ملت  ها به ش��رطی ک��ه صرفا یک اقدام 
تبلیغاتی برای فدراس��یون نباشد از دو جنبه اهمیت دارد. اول 
اینک��ه در این پروس��ه ایران با اس��تانداردهای جهانی بیش از 
پیش آش��نا شده و تلاش می کند اس��تانداردهای داخلی خود 
را به این بهانه ارتقاء دهد. دومین فایده اش هم رس��یدن همه 
مس��ئولان و مردم به درک درس��تی از موقعیت ورزش ایران 
در موضوع امکانات و تمهیدات کافی اس��ت. بنابراین جدای از 
بدس��ت آوردن یا نیاوردن میزبانی، تلاش های ما این دو فایده 

تکمیل پروژه های آبی
کرمانشاه- ایرنا: معاون اول رئیس جمهور گفت: دولت برای تامین مالی 
پروژه های آبی کشور راهکارهایی پیش بینی کرده تا طرح ها با سرعت بیشتر 
ادامه یافته و در کوتاه ترین زمان به بهره برداری برس��ند. اسحاق جهانگیری 
که برای بازدید از طرح های مهم غرب کشور در بخش آب و خاک به استان 
کرمانشاه سفر کرده بود، افزود: موضوع آب یکی از مسائل اصلی کشور است 
و دولت در ارتباط با طرح های آب و خاک برنامه های جدی دارد. وی تصریح 
کرد: دولت می کوش��د بهره وری از آب را در بخش کشاورزی افزایش دهد و 
طرح های اجرایی همچون احداث س��د و ش��بکه های آبیاری را با سرعت به 

بهره برداری برساند.
ترددهای دریایی در خزر

س��اری- فارس: مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردشگری 
مازندران با بیان اینکه در حوزه ترددهای دریایی بین کشورها اقداماتی صورت 
گرفته است، گفت: هنوز این سرمایه گذاری ها به نتیجه نهایی نرسیده است.
بزرگ نیا بیان داشت: قریب به سه یا چهار سرمایه گذار برای ساخت اسلکه 
دریای��ی و حوضچه های آرامش در اس��تان آمادگی کامل دارند. وی با اعلام 
اینکه در حال حاضر دو کشتی تفریحی از اوکراین و فنلاند آمادگی دارند تا 
به دریای مازندران هدایت ش��وند، گفت: تحقق این امر منوط به تأیید تردد 
کشتی ها از سوی سازمان بنادر و دریانوردی مازندران است. مدیر کل میراث 
فرهنگی، صنایع دس��تی و گردشگری مازندران یادآور شد: نشست هایی نیز 
باحضور س��رمایه گذاران و سازمان بنادر و دریانوردی برگزار شد و قرار است 
مشخصات فنی این کشتی ها ارائه شود. بزرگ نیا اظهار داشت: سازمان بنادر 
و دریانوردی مازندران نیز اعلام کرده در صورت تردد این شناورها در دریای 
خزر می توانند از بنادر امیرآباد، نوشهر و فریدونکنار برای پهلوگیری و جابجایی 

مسافر استفاده کنند.
بسته شدن پرونده مسکن مهر

شهرکرد- واحد مرکزی خبر: مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن گفت: 
همه واحدهای مسکن مهر تا پایان سال آینده تکمیل و طرح جدید مسکن 
در کشور اجرا می شود. سید محمد پژمان گفت: ارائه تسهیلات ارزان قیمت 
و آماده سازی زیرساخت های مسکن مهر به عهده دولت بود که این اقدامات 
تاکنون به ش��یوه مناسبی تأمین شده است. وی افزود: در اجرای پروژه های 
طرح مس��کن مهر، دولت در برخی اس��تان ها با مازاد عرضه بر تقاضا مواجه 
است. وی در زمینه تأمین مسکن اقشار کم درآمدی که از هرگونه تسهیلاتی 
بی بهره اند افزود: بهتر اس��ت وضعیت مسکن مهر در کشور مشخص شود تا 
بتوان به وضعیت دیگر اقشار بی مسکن رسیدگی و برای آنان برنامه ریزی کرد.

رشد سرمایه گذاری
سمنان- فارس: وزیر اطلاعات گفت: افزایش امنیت در کشور بدون تردید 

سبب رشد سرمایه گذاری در کشور خواهد شد.
حجت الاس��لام والمسلمین سید محمود علوی افزود: امروز با تلاش های 
انجام شده، امنیت خوبی در کشور برقرار است و همه باید بکوشند تا بسترساز 

تحقق آرمان های امام راحل و رهبر فرزانه انقلاب اسلامی باشند.
وزیر اطلاعات افزود: کاهش بروکراس��ی اداری و کارآفرینی از مهمترین 
مواردی اس��ت که در راستای رشد سرمایه گذاری و اشتغال پایدار باید بدان 

توجه شود.
توقف رشد علمی

ارومیه- ایرنا: نماینده مردم ارومیه در مجلس ش��ورای اس��لامی گفت: 
خرید و فروش پایان نامه های دانش��گاهی خیانت بزرگی است و رشد علمی 

کشور را متوقف می کند.
»نادر قاضی پور« افزود: معامله پایان نامه های دانش��گاهی و سوء استفاده 

عده ای فرصت طلب از این وضعیت به هیچ وجه قابل قبول نیست.
وی اظهار کرد: وقتی پایان نامه ای که س��ال ها قبل در یکی از ش��هرها 
و دانش��گاه های کشور ارائه ش��ده با تغییرات جزئی دوباره توسط دلالان به 
قیمت های مختلف فروخته می ش��ود این وضعیت زیر س��ؤال بردن حیثیت 

دانشگاه های کشور است.
این نماینده مجلس یادآور شد: وزارت علوم برای جلوگیری از این گونه 
سرقت های علمی باید سیستم آنلاین را راه اندازی کند تا به تشابه پایان نامه ها 

و تقلب افراد متخلف پی برده و به آن پایان دهد.

کوتاه از ایران

اخبار کوتاه از فوتبال
جریمه نقدی دایی و گل محمدی از سوی کمیته انضباطی

کمیته انضباطی برخ��ی از مربیان و بازیکنان لیگ را جریمه نقدی کرد. 
این کمیته روز گذش��ته اعلام کرد: هفته اول رقابت های لیگ برتر فوتبال در 
حالی برگزار شد که علیرغم تاکید کمیته انضباطی مبنی بر آشنایی بازیکنان 
و عوامل فن��ی و دیگر مقامات تیم های فوتبال با مقررات مرتبط در آئین نامه 
انضباطی جدید به خصوص ماده 67 با عنوان ممنوعیت اعتراض به تصمیمات 
فنی داوران، از س��وی مهرداد کفشگری، محس��ن بنگر و علی دایی بازیکنان 
و س��رمربی تیم پرس��پولیس و یحیی گل محمدی س��رمربی تیم ذوب آهن 
اظهاراتی در مورد عملکرد داوری صورت گرفت کمیته انضباطی ضمن بررسی 
ش��کایت رسیده از س��وی کمیته داوران، اقدام بازیکنان و سرمربیان تیم های 
فوق را تخلف دانسته و علی دایی به پرداخت 50 میلیون ریال جریمه نقدی، 
مهرداد کفشگری مبلغ 50 میلیون ریال، جریمه نقدی، محسن بنگر مبلغ 50 
میلیون ریال جریمه نقدی، یحیی گل محمدی مبلغ 20 میلیون ریال جریمه 
نقدی محکوم ش��دند. رای صادره  قطعی است و به محض ابلاغ حکم، نفرات 
فوق باید نسبت به پرداخت جرایم به حساب سازمان لیگ اقدام کنند و عدم 
واری��ز به موقع، موجب محرومیت اف��راد از همراهی تیم مربوطه بوده و قطعا 
تکرار تخلفات موجب صدور دس��تور موقت از س��وی رئیس کمیته انضباطی 
شده و متخلفین تا رسیدگی پرونده، از همراهی تیم خود محروم خواهند بود.

معرفی 2 بازیکن لیگ برتری به دادگاه 
غلامرضا بهروان در مورد اس��امی دو بازیکنی که کارت پایان خدمت آنها 
باطل شده، گفت:  من اسامی آنها را نمی دانم و همان بیانیه ای که نظام وظیفه 
ص��ادر کرده در اختیار ما قرار گرفته اما این بازیکنان نه تنها دیگر نمی توانند 
برای تیم های خودش��ان بازی کنند حت��ی به تیم های  نظامی هم نمی توانند 

بروند. وی ادامه داد:  این دو بازیکن قرار است به دادگاه معرفی شوند.
راه آهن باز هم فروش نرفت

دومین مزایده برای فروش امتیاز باشگاه راه آهن بی نتیجه ماند. در حالی 
که قرار بود دیروز در محل ش��رکت هولدینگ س��ورینت قشم مزایده ای برای 
فروش امتیاز باش��گاه راه آهن برگزار ش��ود، خریداری به محل مزایده مراجعه 
نکرد. این دومین مزایده ای بود که برای فروش باشگاه راه آهن برگزار شد. در 
مزایده قبلی تنها حمید اس��تیلی با پیشنهاد 8 میلیارد و 110 میلیون تومان 
خریدار باش��گاه بود اما به دلیل اینکه دادستانی مبلغ پایه را 12 میلیارد قرار 

داده بود مزایده برنده ای نداشت.
مدیرعامل استقلال در سازمان لیگ

بهرام افش��ارزاده مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال، ظهر دیروز با حضور در 
سازمان لیگ جلسه ای را با مهدی تاج رئیس این سازمان برگزار کرد. در این 
جلس��ه طرفین در مورد مسائل مختلف از جمله هزینه های استقلال در فصل 

نقل و انتقالات به صحبت پرداختند.
تمرینات اختصاصی کاپیتان سپاهان

محرم نویدکیا که تا پیش از امضای قراردادش با باش��گاه س��پاهان حرف 
و حدیث های��ی درباره احتمال خداحافظی اش از دنیای فوتبال مطرح بود این 
روزها کنار سایر بازیکنان این تیم به انجام تمرین مشغول است. بر اساس این 
گزارش کاپیتان قدیمی این تیم اصفهانی با حضور در زمین چمن باغ فردوس 
ش��هر اصفهان کنار س��ایر بازیکنان به دویدن دور زمین مشغول است تا رفته 

رفته به شرایط بدنی سایر بازیکنان نزدیک شود.
حمایت دوباره کفاشیان از شیرازی

علی کفاش��یان رئیس فدراس��یون فوتبال یک بار دیگر ب��ا رد کردن تمام 
ش��ایعات مانند انتخاب سرپرس��ت ب��رای هیئت فوتبال اس��تان تهران به جای 
حبیب الله ش��یرازی اظهارداش��ت: من یک بار دیگر در این ب��اره تاکید کرده ام 
که طبق آیین نامه و اساسنامه فدراسیون و هیئت فوتبال هیچ کس نمی تواند 
سرپرس��ت یک هیئت شود. این اتفاق فقط زمانی رخ می دهد که رئیس هیئت 
استعفا داده و از سمت خود کناره گیری کند. حبیب الله شیرازی این کار را نکرده 

و همچنان به عنوان رئیس هیئت تا روز انتخابات می تواند انجام وظیفه کند.
اعلام رقم قرارداد سه سپاهانی

باش��گاه سپاهان در مهلت تعیین شده از س��وی فدراسیون فوتبال اقدام 
به انتش��ار قرارداد بازیکنان خود کرد اما عدم انتش��ار قرارداد زلاتکو کرانچار، 
محرم نویدکیا و علی حمودی باعث ش��د تا سازمان لیگ خود اقدام به انتشار 
قراردادهای س��رمربی س��پاهان و این دو بازیکن کند. بر این اس��اس زلاتکو 
کرانچ��ار در فص��ل 9۳- 94 اقدام به ثبت قرارداد یک میلیارد و 125 میلیون 
تومانی کرده اس��ت. همچنین قرارداد محرم نویدکی��ا 700 میلیون تومان و 

قرارداد علی حمودی یک میلیارد تومان به ثبت رسیده است.

کاپیت�ان تیم  مل�ی تکوان�دو قصد دارد ب�رای چهارمی�ن بار در 
بازی های آسیایی شرکت و س�ومین مدال خوشرنگ این رقابت ها را 

کسب کند.
یوس��ف کرمی که این روزها در کلاس آموزش��ی مجارس��تان برای ارائه 
تجربی��ات خود به تکواندوکاران حاضر در کمپ بین المللی حضور دارد اظهار 
داشت: کمپ بین المللی مجارستان از دیروز )دوشنبه( با حضور تکواندوکاران 
6 کشور آغاز شده است. در این کلاس ها قهرمانان اروپا و چند نفر از چهره های 
سرش��ناس حضور دارند. علی ابدالی یکی از مربیان خوب ایرانی که در لندن 

زندگی می کند نیز قرار است در این کلاس ها حضور داشته باشد.
کاپیتان تیم  ملی تکواندو پس از انتخاب ش��دن ب��ه عنوان نماینده وزن 
هفتم اعزامی به بازی های آس��یایی اینچئون، گفت: م��ن هر وقت در اختیار 
تیم  ملی بودم با تمام وجود تلاشم را کرده ام و این موضوع را مربیان تیم ملی 
می توانند تایید کنند. یوسف کرمی وقتی وارد اردو می شود تمام تمرکزش را 
روی تمرینات می گذارد. می خواهم برای چهارمین بار در بازی های آس��یایی 
شرکت کنم و سومین مدال خوشرنگ این رقابت ها را کسب کنم تا به حال دو 
مدال طلا در بازی های آس��یایی را کسب کرده ام و تمام هدفم کسب سومین 

مدال است.

برادران صمیمی در مس�ابقات پرتاب دیسک اسلوونی به مقام های 
اول و دوم دست یافتند.

برادران صمیمی که برای برپایی اردوی یک ماهه عازم مجارس��تان ش��ده 
بودند، در رقابت های قهرمانی کشور اسلوونی شرکت کردند و توانستند به عنوان 
قهرمان��ی و نایب قهرمانی دس��ت پیدا کنند. محم��د صمیمی که در تورنمنت 
بین المللی قبلی توانس��ته بود عنوان قهرمانی را از آن خود کند، در این رقابت 
نیز با رکورد 6۳ متر و 11 سانتیمتر در مکان نخست ایستاد و محمود صمیمی 
ب��ا پرتابی به طول 62 متر و 29 س��انتیمتر به مقام دوم دس��ت یافت. این دو 
پرتابگر روز پنجشنبه به ایران باز می گردند و در مرحله دوم لیگ دوومیدانی هم 
همانند مرحله اول حضور نخواهند داشت.برادران صمیمی خود را برای حضور 

در بازی های آسیایی اینچئون آماده می کنند.

عزم کرمی برای کسب سومین مدال 
بازی های آسیایی 

درخشش برادران صمیمی 
در مسابقات اسلوونی 

مهم و ارزشمند را برای ورزش و فوتبال ایران خواهد داشت.
شانس بالای ایران 

پیش از این نیز علی کفاشیان رئیس فدراسیون فوتبال در 
خصوص احتمال میزبانی ایران در جام ملت های آسیا گفته بود 
ایران و امارات ش��انس بیشتری نسبت به دیگران دارند و ما هم 
تاکنون اسناد و مدارک مورد نیاز را به کنفدراسیون فوتبال آسیا 
ارائه کرده ایم. معتقدم از سایر کشور ها جلوتر هستیم اما نگران 
لابی هایی هس��تم که ممکن اس��ت در سطح بالا میان کشور ها 

صورت بگیرد.
کفاش��یان همچنین یادآور ش��ده بود: البته تاکنون چنین 
اتفاقی نیفتاده اس��ت و من معتقدم ای��ران می تواند میزبانی را 
به دس��ت آورد. ما اس��ناد و مدارکی را تهیه و چاپ کرده ایم که 
توانمندی ایران برای میزبانی جام ملت  ها را نشان می دهد و این 
اسناد و مدارک را نه تنها برای AFC بلکه برای همه کشورهای 
عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال خواهیم کرد تا در جریان 

آمادگی کشورمان قرار بگیرند.
حالا پرسشی که مطرح می شود این است که در صورت اعطای 

میزبانی به ایران، قرار است مسابقات در کدام شهر برگزار شود؟!
کفاشیان در پاسخ به این پرسش می گوید: شهرهای تهران، 
مش��هد، اصفهان، تبریز، ش��یراز و کرمان گزینه ه��ای ما برای 
میزبانی جام ملت  ها هس��تند. شهر یزد هم مورد نظر ما بود اما 
به خاط��ر اینکه امکان دارد از نظر هتل امکانات خوبی نداش��ته 
باش��د ممکن اس��ت در تهران 2 ورزش��گاه آزادی و تختی را به 
این هیئت بازرسی معرفی کنیم و در واقع 6 شهر و 7 ورزشگاه 

داشته باشیم.

انتقاد یزدانی از بی توجهی مسئولان به کشتی
ملی پوش وزن 97 کیلوگرم کش�تی آزاد ایران با بیان این که مهم ترین هدفش کس�ب مدال طلای المپیک 2016 

است، گفت: فدراسیون کشتی با وجود همه مشکلات مالی برای کشتی گیران سنگ تمام گذاشته است.
رضا یزدانی درباره میزان آمادگی خود نیز، خاطرنش��ان کرد: تمام س��عی ام را می کنم تا خود را به مس��ابقات جهانی ازبکستان 
برسانم و با انجام تمرینات سخت و منظم درصدد آن هستم تا در مسابقات جهانی بهترین نتایج را به دست آورم. می خواهم با کسب 
مدال طلای جهانی مردم ایران را خوشحال کنم. یزدانی درباره اولویتش در قبال حضور در مسابقات جهانی یا بازی های آسیایی نیز 
تصریح کرد: من به خوبی در حال تمرین هستم. از آنجا که وزنم ایده آل است و نیازی به کاهش وزن شدید ندارم می توانم در هر 
دو رویداد بزرگ شرکت کنم. مطمئنا فرصت دو هفته ای میان مسابقات جهانی و بازی های آسیایی زمان بسیار خوب برای ریکاوری 
خواهد بود. البته کادر فنی تیم ملی در این خصوص تصمیم گیری می کند. مسابقات جهانی سنگین تر از بازی های آسیایی است و 

از آنجا که ابتدا در مسابقات جهانی شرکت می کنیم، می توانیم با یک ریکاوری مناسب در اینچئون به روی تشک برویم.
وی در خصوص بزرگ ترین هدف خود در کشتی گفت: در کلکسیون مدال هایم تنها مدال طلای المپیک را کم دارم. مهم ترین 
هدفم حضور در المپیک 2016 اس��ت تا بتوانم مدال طلا را از آن خود کنم. یزدانی در پایان به مش��کلات مالی فدراس��یون کشتی 
اش��اره کرد و افزود: فدراس��یون کشتی با تمام مشکلات و کمبودهای مالی که دارد برای کشتی گیران سنگ تمام می گذارد و همه 
امکانات مورد نیاز را فراهم کرده اس��ت، اما مس��ئولان نیز باید بیش از اینها به کش��تی نگاه کنند. تاکنون هر گلایه ای که  کرده ایم 
فایده ای نداش��ته اس��ت. متاسفانه مسئولان به فکر ورزش اول ایران نیستند. در صورتی که این بی توجهی مسئولان ادامه پیدا کند 
ممکن است روزی کشتی ایران لطمه زیادی بخورد و آن وقت باید هزینه چند برابری کنند تا شاید بتوانند کشتی ایران را احیا کنند.

خواندنی از ورزش 

*دومین اردوي تیم ملی کشتی فرنگی براي حضور در رقابتهاي جهاني و آسیایي عصر دیروز در خانه کشتی تهران به پایان رسید. 
شاگردان احد پازاج در حالي دیروز به تمرینات اردوي دوم خود خاتمه دادند که مرحله سوم تمرینات از روز شنبه هفته آینده )18 

مردادماه( با حضور تمامی نفرات برگزار خواهد شد.
* بیست و سومین دوره مسابقات بسکتبال جوانان آسیا )زیر 18 سال( قرعه کشی شد و تیم ملی کشورمان که یکی 
از مدعیان قهرمانی محس�وب می ش�ود در گروه C با تیم های قزاقستان، بحرین و کویت همگروه شد. این رقابت ها از 
28مرداد در دوحه قطر برگزار می شود و سه تیم نخست سهمیه مسابقات قهرمانی جوانان جهان را کسب خواهند کرد. 
تیم ملی کشورمان در دوره گذشته به مقام سوم دست یافت و پس از آن در مسابقات جهانی در جایگاه یازدهم ایستاد.

نانو داروی درمان سالک به همت محققان دانشگاه علوم پزشکی 
مشهد تولید شد.

رئیس مرکز تحقیقات نانو فناوری دانش��گاه علوم پزش��کی مشهد به 
خبرنگار باش��گاه خبرنگاران مش��هد، گفت: دانش فنی ساخت نانو داروی 
درمان س��الک با نام تجاری سینا آمفولیش به همت محققان این دانشگاه 

کسب و نمونه صنعتی آن در شرکت اکسیر نانو سینا تولید شده است.
جعفری افزود: این نانو دارو پس از طی مراحل تایید نهایی در وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ماه آینده وارد بازار می شود.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر برای درمان سالک از داروی تزریقی 
گلوکانیتم استفاده می شود که عوارض جانبی برای فرد به همراه دارد، گفت: 
نانو داروی درمان سالک، داروی نانو لیپوزومی موضعی است که آثار موثرتر 

و عوارض کمتری برای بیمار دارد.

سبد امنیت غذایی به دو و نیم میلیون نفر از مددجویانی که به 
صورت مستمر و غیرمستمر کمک مالی از بهزیستی دریافت می کنند 

تعلق گرفته است.
به گزارش باش��گاه خبرنگاران از سمنان معاون توسعه مدیریت و منابع 
انسانی سازمان بهزیستی کشور با بیان این مطلب افزود: سبد غذایی براساس 

تعداد افراد خانوار ۳00 هزار تا یک میلیون و 200 هزار ریال است.
فرزاد حیدری با بیان اینکه تعداد مددجویان بهزیستی حدود 4 میلیون 
و 500 هزار نفر است، گفت: با قول مساعد وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
س��بد غذایی در آینده ش��امل تمام این افراد می ش��ود. وی با اشاره به سفر 
مسئولان بهزیستی به استان های مختلف گفت: هدف از این سفرها بررسی 

نیازهای بهداشتی این استان ها است.

هزاران قطعه ماهی در رودخانه نوکنده شهرستان رضوانشهر در 
غرب استان گیلان به دلایل نامشخصی تلف شدند.

به گزارش ایرنا از رش��ت، ش��ماری از ش��اهدان عینی و حاشیه نشینان 
این رودخانه اظهار داش��تند: هزاران قطعه ماهی از انواع مختلف به صورت 
مشکوکی در این رودخانه از بین رفته و این وضعیت ناراحتی اهالی منطقه 

را همراه داشته است.
مسئول روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست گیلان و رئیس 
اداره حفاظت محیط زیست شهرستان رضوانشهر با تایید مرگ و میر ماهیان 
در این رودخانه، گفتند که علت تلف شدن ماهیان در دست بررسی قرار دارد.
به گفته آنها، کارشناس��ان محیط زیست و دامپزشکی استان گیلان در 
محل وقوع این حادثه برای ماهیان حضور یافته و نسبت به نمونه برداری از 

این ماهیان اقدام کرده اند.
این مسئولان اظهار داشتند که علت مرگ این ماهیان پس از بررسی و 

نتایج نمونه برداری، اعلام خواهد شد.

اردبیل- خبرنگار کیهان: 
هفتمین س�الگرد رحلت عالم ربانی آیت الله مشگینی در 

روستای آلنی مشگین شهر برگزار شد.
در این مراس��م که در مس��جد جامع روستای آلنی محل زادگاه 
مرحوم آیت الله مشگینی و با حضور مردم منطقه و مسئولین استان 

اردبیل برگزار شد. 
نماین��ده ولی فقیه در اس��تان و امام جمع��ه اردبیل با تجلیل از 
مقام علمی و دینی مرحوم آیت الله مش��گینی گفت: همرزم شدن با 
بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی و دفاع از سنگر ولایت یکی از بزرگترین 
و بارزترین ویژگی های آن عالم ربانی بود. حجت الاسلام والمسلمین 
سید حسن عاملی افزود: حضور در عالی ترین رده مدیریت کشوری، 
تألیفات گرانقدر مذهبی، برخورداری از سلوک اخلاقی و معنوی مرحوم 
آیت الله مشگینی را به یکی از الگوهای اصلی طلاب و روحانیون جهان 

تشیع تبدیل کرد.

تولید نانو داروی درمان سالک 
از سوی محققان مشهد

توزیع سبد امنیت غذایی 
میان2 میلیون و 500 هزار مددجوی بهزیستی

مرگ هزاران قطعه ماهی 
در رودخانه رضوانشهر

برگزاری سالگرد ارتحال آیت الله مشگینی

دومین شکست تیم ملی بسکتبال در لهستان و اعزام به اسلواکی
تیم ملی بسکتبال نتیجه آخرین دیدار خود در تورنمنت 
بین المللی کاپ توران لهستان را به میزبان مسابقات واگذار 
ک�رد و با  دو باخت و تنها یک پیروزی به عنوان س�وم این 

تورنمنت دست یافت.
آخرین دیدار تیم ملی بسکتبال در تورنمنت بین المللی کاپ 
توران لهستان بامداد دیروز به پایان رسید. در این دیدار ملی پوشان 
بس��کتبال کشورمان برابر میزبان مسابقات یعنی لهستان با نتیجه 

8۳ بر 70 متحمل شکست شدند.
تیم ملی بسکتبال در حالی نتیجه دیدار برابر لهستان در روز 
س��وم و پایانی تورنمنت کاپ ت��وران را واگذار ک��رد که در دیدار 
نخس��ت خود در این تورنمنت نیز مقابل سوئد تن به شکست داده 
بود اما در مصاف با پرتغال که در روز دوم مس��ابقات برگزار شد به 
برتری دست یافت. تیم ملی لهستان نیز قهرمان این تورنمنت شد. 

تیم ملی بس��کتبال کش��ورمان پس از پایان این تورنمنت دیروز از 
این کشور عازم اسلواکی  شد. ملی پوشان بسکتبال طی سفر جدید 
خود برگزار کننده چند جلسه تمرینی همراه با دیدارهای تدارکاتی 
در این کشور خواهند بود. تیم ملی بسکتبال طی مدت زمان حضور 
در اسلواکی برگزار کننده دو دیدار برابر تیم ملی این کشور خواهند 
بود. این دیدارها طی روزهای 14 و 16 مردادماه انجام خواهد شد. 
دیداره��ای تی��م ملی بس��کتبال مقاب��ل اس��لواکی همچون 
دیداره��ای برگزار ش��ده در تورنمنت کاپ توران لهس��تان در راه 
آماده سازی برای حضور در مسابقات قهرمانی جهان انجام می شود. 
ایران در گروه A این رقابت ها با اس��پانیا، مصر، صربس��تان، برزیل 
و فرانس��ه همگروه است. مسابقات بس��کتبال قهرمانی جهان طی 
روزهای 8 تا 2۳ ش��هریورماه به میزبانی مشترک پنج شهر اسپانیا 

برگزار می شود.

ملی پوش دوومیدانی کشورمان تاکید کرد شرطی که برای من گذاشته اند که حتما باید ورودی کسب کنم، برای 
من زشت است و نیازی به ثابت کردن خودم ندارم.

س��جاد مرادی در واکنش به صحبت های افش��ین داوری، رئیس فدراس��یون دوومیدانی که گفته بود هیچ ورزش��کاری بدون 
کسب ورودی به بازی های آسیایی نمی رود، اظهار داشت: در حال حاضر در بروجن تمرین می کنم و شرایط خوبی دارم. مسئولان 
فدراس��یون می توانند بیایند و وضعیت مرا بررس��ی کنند. من به آنها اعلام کرده ام که در حال حاضر کفش میخی نمی توانم به پا 
کنم، اما برای بازی های آسیایی آماده می شوم. وی ادامه داد: خودم را ثابت کرده ام و نیازی نیست بار دیگر این کار را انجام دهم. 
زش��ت اس��ت که برای من شرط  تعیین می کنند. اگر می بینند، مفید نیستم اعزامم نکنند. من تنها کاری که می کنم تلاش برای 
کس��ب مدال در بازی های آس��یایی اس��ت.ملی پوش دوومیدانی ایران در پاسخ به این سؤال که مگر نباید قانون برای همه یکسان 
باش��د، گفت: من هم این موضوع را قبول دارم، اما به هرحال یک اس��تثناهایی هم می توانند لحاظ کنند. سجاد مرادی خودش را 
پیش از این ثابت کرده است و همه می دانند. من  ورزشکار کم تجربه ای نیستم. دو مدال در دوره گذشته گرفته ام و دوست دارم 

باز هم این مدال ها را تکرار کنم.

مرادی: اگر مفید نیستم، به اینچئون اعزامم نکنند
مراسم ترحیم حسین معدنی مربی تیم ملی والیبال روز گذشته در مسجد جامع شهرک قدس برگزار شد.

مراسم ترحیم مرحوم حسین معدنی مربی سابق تیم ملی والیبال از ساعت 14 دیروز در مسجد جامع شهرک قدس برگزار شد. 
جمعیت قابل توجهی از دوستان، همکاران و علاقه مندان و هم بازی های سابق حسین معدنی برای بزرگداشت وی در این مراسم حاضر 
شدند. جمع کثیری از قهرمانان والیبال و بازیکنان تیم های ملی رده های سنی مختلف در کنار مسئولان لشکری و کشوری و آشنایان 

و بستگان حسین معدنی دراین مراسم حضور داشتند. محمود گودرزی وزیر ورزش و جوانان از جمله حاضرین در این مراسم بود.

حضور اهالی ورزش در مراسم ترحیم معدنی

حدیث دشت عشق

به یاد بسیجی شهید »سیدمصطفی شکرانی«
سرخ ترین سجده به درگاه حق

دلتنگ پر کش��یدن شد. دعای عیدش تنها عروج بود و شهادت.و در دومین روز 
عید در حالی که صبح از ش��انه های خس��ته روز بالا می رفت دعایش به اجابت 
رسید و پیکر س��یدمصطفی میزبان رگبار گلوله ها شد و او در سرخ ترین سجده 
به بارگاه بی نیاز دوس��ت س��ر بر خاک فتح المبین فرود آورد و پس از 2۳ س��ال 
بندگی، در عروجی تماشایی به سمت معبود شتافت.بسیجی شهید سیدمصطفی 
ش��کرانی، س��ال 1۳۳8 متولد ش��د و در 1۳61/1/2 در عملیات فتح المبین )در 

منطقه عین خوش( به شهادت رسید.    
ستاد یادواره 180 شهید هیئت بنی فاطمه)س( اصفهان

س��ال نوی 1۳61 مصطفی، در آستانه 
عملی��ات فتح المبین، در منطقه عین خوش 
آغاز ش��د، آن هم بر س��ر سفره هفت سینی 
ک��ه در دل چی��ده ب��ود، ک��ه ی��ک طرف 
آن س��رنیزه و سنگ و س��یم خاردار بود و 
طرف دیگرش س��ادگی و س��جاده و سربند 

یاحسین)علیه السلام(.
عید مصطفی تحویل ش��د. لحظه ها در 
ذهنش شکوفه زد و باران بهاری چشمانش 

معاون اول رئیس جمهوری، از تصمیم دولت 
برای تبدیل شهرستان قصرشیرین به منطقه آزاد 

تجاری خبر داد.
ب��ه گزارش خبرگزاری ها، »اس��حاق جهانگیری« 
دیروز در بازدید از بازارچه پرویزخان اظهار کرد: به دلیل 
موقعیت راهبردی و مهم قصرشیرین تلاش می کنیم 
تا هرچه سریعتر کارهای تبدیل شدن این شهرستان 

مرزی به منطقه آزاد انجام شود.
وی ادام��ه داد: یکی از سیاس��ت  های اصلی دولت 
ایجاد روابط اقتصادی پایدار با کش��ورهای همسایه از 
جمله عراق اس��ت، چون در بهبود فضای کسب و کار 
و همچنین رونق اقتصادی جامعه اثرگذار خواهد بود.

جهانگی��ری افزود: در این میان مرز پرویزخان در 
س��ال های گذش��ته نقش مهمی در توسعه مناسبات 
اقتصادی جمهوری اس��لامی با عراق داش��ته و حجم 
بالای��ی از صادرات غیرنفتی به این کش��ور را به خود 

اختصاص داده است.
مع��اون اول رئیس جمه��ور با بی��ان  اینکه مردم 
شهرستان قصرشیرین در طول هشت سال دفاع مقدس 
رش��ادت های بس��یاری از خود به نمایش گذاشته اند، 
افزود: بازارچه مرزی پرویزخان یکی از مناطق اقتصادی 

مهم کشور است.
جهانگی��ری با اش��اره ب��ه اینکه بازارچ��ه مرزی 
پرویزخان اکنون به صورت منطقه ویژه فعالیت می کند، 
گفت: در شورای عالی مناطق آزاد کشور بحث تبدیل 
ای��ن منطقه اقتصادی به منطق��ه آزاد تجاری مطرح 
خواهد شد تا با تصویب این مسئله شرایط برای توسعه 

بیشتر آن فراهم شود.
وی ب��ا بیان اینکه برخی اتفاقات در کش��ور عراق 
در روند فعالیت پرویزخان تاثیر گذاش��ته است، گفت: 
ب��ا توجه به تاثیر صادرات از طریق بازارچه پرویزخان 
بر مردم منطقه و استان کرمانشاه درصدد فعال سازی 

سایر مرزهای کرمانشاه هستیم تا این مناطق در صورت 
لزوم به یاری پرویزخان بیایند.

معاون اول رئیس جمهوری به همراه اس��تانداران 
کرمانش��اه و کردستان، وزیران نیرو و جهاد کشاورزی 
و رئیس هیئت عامل صندوق توسعه  ملی از چند سد 
و تونل انتقال آب در استان های کردستان و کرمانشاه 

دیدن کردند.
جهانگی��ری در این بازدید، ب��ا توضیحات وزرای 
مربوط��ه در جریان پیش��رفت فیزیکی، مش��کلات و 
موان��ع پیش رو و اعتبارات مورد نیاز برای تکمیل این 

طرح ها قرار گرفت.
بازدید از چند ش��بکه آبی��اری بازارچه های مرزی 
پرویزخان و خس��روی در شهرس��تان قصرش��یرین و 
ش��رکت در نشس��ت ش��ورای اداری اس��تان از دیگر 
برنامه های س��فر یک روزه معاون اول رئیس جمهوری 

به کرمانشاه بود.

معاون  اول رئیس جمهور اعلام کرد

تبدیل قصرشیرین به منطقه آزاد تجاری
فرمانده قرارگاه خاتم الانبیا گفت: مراحل 15 
و 16 پارس جنوبی تا پایان امس�ال تکمیل شده 

و به بهره برداری کامل می رسد.
س��رتیپ عبدالهی در خرم آب��اد افزود: با تکمیل و 
بهره برداری از مراح��ل 15 و 16 امکان تزریق گاز به 
ظرفی��ت ۳5 تا 40 میلیون مترمکعب به ش��بکه های 

اصلی فراهم می شود.
وی گف��ت: تاکن��ون 2 خط از 4 خ��ط تولید گاز 
این پالایش��گاه با ظرفی��ت 17 میلیون مترمکعب به 

بهره برداری رسیده است.
فرمانده قرارگاه خاتم الانبیا افزود: تمامی تجهیزات، 
طراحی، س��اخت و راه اندازی مراحل 15 و 16 پارس 

جنوبی به دست مهندسان ایرانی انجام شده است.
عبدالهی هدف از طرح توس��عه نهایی این مراحل 
را تولید سالانه 50 میلیون تن گاز مایع و یک میلیون 
تن اتان برای تامین خوراک پتروشیمی ها اعلام کرد.

فرمانده قرارگاه خاتم الانبیا خبر داد
بهره برداری از فازهای 15 و 16 

پارس جنوبی تا پایان سال

نماینده تربت حیدریه، مه ولات و زاوه در مجلس 
گف�ت: ورود زعف�ران در تالار صادرات�ی بورس کالا 

می تواند بازارهای جهانی را تحت تأثیر قرار دهد.
به گزارش ایرنا از تربت حیدریه، ابوالقاسم خسروی افزود: 
ب��ورس کالا با توجه به دارا بودن ت��الار صادراتی، می تواند 
زعفران ایران را ب��ه اصلی ترین قیمت این محصول در دنیا 

عرضه و کل بازارهای جهانی را مدیریت کند.
عضو کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس ادامه داد: 
باید صندوق حمایت از زعفران به عنوان سرمایه ملی تشکیل 
شود زیرا دست دلالان و سودجویان را از بازار این محصول 
کوتاه می کند و آنان نخواهند توانست زعفران را از کشاورزان 

به صورت فله ای و با قیمت پایین بخرند.
وی گفت: گرچه براس��اس آمارهای رس��می 95 درصد 
تولید زعفران جهان متعلق به ایران است؛ اما نتوانسته ایم از 

این مزیت استفاده بهینه داشته باشیم.
خس��روی افزود: در مقابل، کشور اسپانیا که بزرگترین 
واردکننده زعفران ایران اس��ت فقط در سال پنج تن تولید 
دارد ام��ا 90 ت��ن صادرات زعف��ران را در جهان به نام خود 

ثبت کرده است.

وی گفت: اس��پانیا زعفران ایران را پس از بسته بندی 
ب��ا برند خود در بازارهای جهانی می فروش��د و این اتفاق 
ج��ای تاس��ف دارد. این نماینده مجلس ادام��ه داد: تمام 
مش��کلات در بازار زعفران در شرایطی رخ می دهد که به 
راحتی می توان با عرضه زعفران در بورس کالا زمینه ایجاد 
بهترین بسته بندی و استاندارد را با برند ایرانی مهیا کرد 
تا زعفران ایران حرف نخس��ت را در جهان بزند و اقتصاد 

کشور را متحول کند.
رشد 21 درصدی صادرات زعفران در سال جاری

رئیس اتحادیه صادرکنندگان زعفران خراس��ان رضوی 
گفت: با توجه به رفع موانع صادرات، در سه ماهه اول سال 
جاری نس��بت به مدت مشابه سال گذشته شاهد رشد 21 

درصدی صادرات زعفران بوده ایم.
به گزارش باش��گاه خبرن��گاران، غلامرضا میری، اظهار 
ک��رد: در حال حاضر موانع ص��ادرات از جمله اخذ عوارض 
و لزوم اخذ کد ملی کشاورز توسط صادرکننده حذف شده 
اس��ت اما نمی توان توقع داشت که وضعیت صادرات به یک 

باره متحول شود.
وی افزود: اعتمادسازی، جلب توجه مشتریان و به دست 

آوردن بازارهای هدف قطعا زمان بر خواهد بود چرا که طی 
چند سال گذشته با توجه به موانع موجود صادرات زعفران 

دچار لطمه های زیادی شده است.
می��ری اظهار ک��رد: در حال حاضر مان��ع خاصی برای 
صادرات زعفران وجود ندارد اما موانعی که بر سر راه توسعه 

صادرات وجود دارد همچنان پابرجاست.
رئیس اتحادیه صادرکنندگان زعفران خراسان رضوی از 
نوسان قیمت زعفران در کشور به عنوان یکی از موانع توسعه 
زعفران یاد کرد و گفت: با توجه به اینکه کش��ورهای هدف  
نوس��انی در قیمت زعفران ندارند زمانی که زعفران ایران به 
فاصله یک ماه 500 ه��زار تومان افزایش می یابد برای آنها 

توجیه نخواهد داشت.
وی ادامه داد: هزینه بالای حمل و نقل زعفران از دیگر 
موانع موجود بر س��ر راه صادرات اس��ت، ب��ا توجه به اینکه 
محصول زعفران به صورت صددرصد هوایی حمل می شود 
حمل و نقل این محصول بین 100 هزار تومان تا یک میلیون 
و 500 هزار تومان هزینه دارد و این هزینه زیاد باعث می شود 
که ما نتوانیم با کشورهایی مثل اسپانیا که زعفران ایرانی را 

صادر می کنند رقابت کنیم.

نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس:

ایران توانایی مدیریت بازار جهانی زعفران را دارد

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری گفت: 
صلاحیت بیش از 600 ش�رکت دانش بنیان در 

کشور تاکنون تایید شده است.
به گزارش ایرنا از سمنان، سورنا ستاری دیروز در 
جمع استادان دانشگاه سمنان افزود: فرهنگ اقتصاد 

دانش بنیان در تمام سطح کشور باید نهادینه شود.
وی با اش��اره به اینکه برای برقراری ارتباط بین 
دانشگاه و صنعت نیاز به نهادهای واسطه داریم، افزود: 
شرکت های دانش بنیان، پارک های علم و فناوری و 
مراکز رشد واسطه های بین دانشگاه و صنعت هستند.
معاون علمی و فن��اوری رئیس جمهوری با بیان 
اینکه دانشگاه و صنعت به دلیل اینکه زبان مشترکی 
ندارن��د نمی توانند ارتباط برق��رار کنند، اضافه کرد: 

تشکیل نهادهای واس��طه بین دانشگاه و صنعت به 
منظور تجاری سازی علم در معاونت علمی و فناوری 

ریاست جمهوری هدفگذاری شده است.
ستاری با اشاره به اینکه در دنیای امروز پژوهش 
بدون مشتری پژوهش نیست، خاطرنشان کرد: قانون 
حمایت از شرکت های دانش بنیان قانونی مترقی است 

که هنوز به طور کامل اجرایی نشده است.
وی به فعالیت 1۳ س��تاد راهبردی زیرمجموعه 
معاونت علمی و فناوری ریاس��ت جمهوری اش��اره 
و خاطرنش��ان کرد: استادهای دانش��گاه با تاسیس 
ش��رکت های دانش بنیان تحت پوشش دانشگاه ها، 
می توانند به فروش تکنولوژی این ش��رکت ها اقدام 

کنند.

عضو هیئت امنای صندوق نوآوری و ش��کوفایی 
در ارتباط با خدمات قابل ارائه از سوی این صندوق 
گفت: هم اکنون هزار میلیارد تومان در این صندوق 
اعتب��ار برای حمایت از ش��رکت های دانش بنیان و 
اساتید دانشگاه که با ایجاد شرکت های دانش بنیان 
در حال فروش محصول خود هستند، وجود دارد که 
این رقم تا سه سال آینده سالانه هزار میلیارد تومان 

خواهد بود.
وی افزود: در س��ال س��وم نیم درص��د از بودجه 
کشور به آن اختصاص خواهد یافت که کار بزرگی در 
راستای حمایت از شرکت های دانش بنیان و اقتصاد 

دانش بنیان خواهد بود.
ستاری در بخش دیگری از سخنانش گفت: یکی 

از علومی است که  آینده بشر را تحت تاثیر قرار خواهد 
داد حوزه علوم ش��ناختی اس��ت و از این رو، یکی از 
موضوعات راهبردی دولت توجه به این حوزه است، 
به گونه ای که سرمایه گذاری خوبی هم در این حوزه 
در ح��ال انجام اس��ت و در معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری نیز س��تادهای معاونت طرح های 
مختلف در این حوزه مورد حمایت قرار خواهند داد.
وی اضافه کرد: در س��ال های گذش��ته موضوع 
فناوری های نانو مورد توجه مس��ئولان قرار داشت و 
حال با نهادینه شدن این موضوع در کشور و فعالیت 
تخصصی در این حوزه به موفقیت های خوبی دست 
یافته ای��م و این��ک، دولت با توجه ب��ه موضوع علوم 
شناختی می کوشد این علوم را در کشور نهادینه کند.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری:

صلاحیت بیش از 600 شرکت دانش بنیان تأیید شد

تبریز- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل منطقه آزاد تجاری ارس از اجرای طرح 

مونتاژ خودرو هیوندا در این منطقه خبر داد.
محسن خادم عرب باغی افزود: در 6 ماه آینده، نمایندگی 
هیوندا، در این منطقه مس��تقر می شود و رایزنی های لازم 
با مسئولان این شرکت، به عمل آمده است. وی ادامه داد: 
اس��تقرار نمایندگی هیوندا در »ارس«، نهایی شده و طرح 
مونتاژ خودرو هیوندا، به عنوان طرح مطالعاتی در دس��تور 

کار این شرکت قرار دارد.
خادم عرب باغی تصریح کرد: قرارداد و تفاهم  نامه  های 
مربوط با هیوندا منعقد و زمین موردنیاز برای خودروسازی، 
در اختی��ار آنان قرار گرفته و پیش بینی می ش��ود ظرف 6 
ماه، هیوندا به طور کامل در منطقه آزاد ارس مستقر شود 
ک��ه در مرحله اول، تولیدات هیوندا در این منطقه، عرضه 

خواهد شد.
وی یادآور شد: تولید خودروهای متناسب با درخواست 
مردم و بازار ایران، که دارای قیمت معقول و متناس��ب با 

توان خرید عمومی باشد، در اولویت است.

مدیرعامل منطقه آزاد ارس:
خودرو هیوندا 

در ایران مونتاژ می شود


